
Hej alla SPF-kamrater!

Torsdag 11 juni, 23 grader, friska vindar. Man känner verkligen 
att det är sommar – men kanske inte riktigt som vanligt ändå. 
Denna pandemi håller fortfarande oss i sitt grepp, och påverkar 
vardagen. Även om det känns lite lättare nu med minskade 
restriktioner.      Årsmötet i februari var vår senaste träff. 
Dagsresan 4/3 till Säve flygmuseum och VOLVO med 30 
deltagare var den sista ”större” aktiviteten. Jag hoppas ni, efter 
rådande omständigheter, haft det skapligt ändå under våren.  
Men livet blir lite enahanda. Som hos de flesta andra föreningar 
har verksamheten varit minimal – promenader i smågrupper är 
det som vi ägnat oss åt. Några har även spelat boule utomhus i 
Sjömarken. 

Hur ser det ut inför hösten med aktiviteter och annat? Tja, säg 
det, vi får vänta och se hur läget är i slutet av augusti. Jag 
räknar med (hoppas) att vi kan ha ett funktionärsmöte då och 
försöka få ihop ett program för hösten. Som vanligt är det bra 
om flera tänker till och kommer med förslag på aktiviteter.

Nu hoppas vi alla att sommaren normaliseras mer och mer och 
att vi får röra på oss och få nya intryck inför kommande höst. Vi 
behöver alla få lite omväxling  och glädja oss åt utflykter i 
närmiljön!

Mar-Anne och jag har varit i vår stuga i Kärradal och motionerat 
med strandpromenader och lite trädgårdsskötsel. Potatisen har 
börjat få knoppar, men det blir knappast någon 
midsommarpotatis. 

En riktigt skön sommar önskar Mari-Anne och jag er alla 
Tre Ässare!

Sven

                                              




